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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 iunie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 34 de consilieri, absentând motivat  doamna 
vicepreşedinte Brătulescu Simona Mihaela, deci şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Zamfir Larisa, şef serviciu Direcţia Economică, dl Stoicea Alin, 
director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia 
Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache Andreea arhitect 
şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ, dna Rădulescu Eliza, şef 
Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A.,dl Sănduloiu Ion, director 
Serviciul Public Salvamont Argeş,dl Şovar Cătălin, şef Serviciu Monitorizare 
Lucrari Publice şi Guvernanţă Corporativă, dl Cotescu Florin Cristian, director 
interimar Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor Argeş, dna Gheorghe 
Florina, manager Spitalul de Pediatrie Piteşti,  dna Molfea Adriana, manager 
interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti,  Funie Cristinel, director SC. JUD 
PAZĂ şi ORDINE ARGEŞ, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, dl. Nedelescu 
Constantin, consilier Preşedinte. 

     Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va  participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii 
domnul consilier judeţean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 7 de pe ordinea de 
zi - Hotărârea nr. 161. 
 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Şedinţă ordinară de astăzi, aşa după cum 
ştiţi, are cu punctul Diverse,ultimul punct, 24 de proiecte de hotărâri. Vă propun 
scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 15 care se referă la închirierea unui spaţiu 
situat în municipiul Câmpulung. Poftiţi! 
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Dl consilier judeţean Nae Eugen – Şi grupul PNL propune scoaterea de pe ordinea 
de zi a punctului 4. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bun. Hai să le luăm pe fiecare. Referitor la 
punctul 15 pe care îl propune să–l scoatem de pe ordinea de zi, vă propun votarea 
lui. De asemenea la punctul 4 care spune ce? 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Proiectul de hotărâre are foarte multe vicii 
privind legalitatea, se referă la organigrama de la Direcţia pentru Evidenţa 
Persoanelor. Şi am zis să-l discutăm pentru următoarea şedinţă, poate mai venim şi 
noi cu îmbunăţăţiri. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci de luni de zile, înainte de a fi pe 
ordinea de zi ca proiecte hotărâre, de luni de zile repet, am purtat o corespondenţă 
cu autoritatea naţională a funcţionarilor publici, ne–a dat bun de tipar, ceea ce orice 
instituţie publică din cadrul ţării noastre înseamnă că este bun de tipar, nu mai 
avem alte motive şi ca detaliu, se separă în sfârşit apele între cele două servicii. 
Deci lucrurile sunt foarte clare, aşa cum ştiţi din comisii, aşa cum trebuia să fiţi 
informaţi. Dacă mai doriţi o altă informaţie, cu mare drag! 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Mulţumim. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, fiţi amabil, am 
făcut şi noi o cerere pentru scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 3. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Punctul 3 se refera la ? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Aprobarea organigramei şi statului de 
funcţii, corpul de control al Preşedintelui consiliului judeţean. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Mai concret domnule consilier, la ce vă 
referiţi, care ar fi motivul să-l ştim cu toţii? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Atât timp cât avem un Audit şi o Curte 
de Conturi care face control, nu înţeleg de ce trebuie să avem un corp de control. 
Prin acest corp de control aş fi înţeles dacă ar fi fost direct sub conducerea acestui 
consiliu judeţean, nu a Preşedintelui consiliului judeţean. Pe Preşedintele 
consiliului judeţean cine îl controlează? Credeţi că e transparent? Ştiu ,ne-am 
judecat un an de zile, nu pot să am încredere că dumneavoastra veţi fi transparent 
cu noi şi veţi dispune toate actele de control cerând aprobarea consiliului judeţean. 



 3

Aşa în forma care este, îl consider că încercaţi să înlocuiţi anumite, să zicem aşa, să 
inlocuiţi managementul cu şantajul şi teroarea. Nu cred că ajungem în administraţia 
publică să avem structuri paralele cu Politia, cu Poliţia Economică, cu DIICOT-ul, 
n-are nicio legătură. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Întâmplător aţi spus de Poliţia Economică 
nu? Întâmplător! Stimaţi colegi, corpul de control nu l-am inventat noi, sau eu, cu 
referire concretă la afirmaţiile domnului consilier. Corp de control există la toate 
instituţiile mari, cum este şi consiliul judeţean. Corp de control există şi în alte 
consilii judeţene, corp de control există la toate ministerele, corp de control există 
peste tot. Chestiunea asta cu confuzia regretabilă din punctul meu de vedere, între 
audit care are alt temei administrativ şi corp de control este regretabil din punctul 
meu de vedere. Sunt două structuri publice total diferite ca mod de activitate. 
Evident că peste tot există în subordinea sau a preşedintelui sau a ministrului sau a 
conducătorului instituţiei. Este o raţiune foarte simplu de înţeles. Pentru că de 
îndată acest corp de control printre alte atribuţii se focalizează pe anumite petiţii, 
pe anumite cazuri fortuite  şi vă rog frumos când spun fortuit înseamnă neprevăzut 
şi nu înseamnă forţat, cum regretabil am văzut pe multe scrisuri şi nu o fac de 
dragul dragului meu că trebuie dictatorial sau cum spuneţi dumneavoastră că fac. 
Ne face bine nouă consiliului judeţean. Toate situaţiile efectuate şi hotărârile şi 
propuse de către corpul de control vor fi duse la îndeplinire şi mai mult decât atât 
periodic vor fi informaţi toţi consilierii în şedinţele fie extraordinare, fie ordinare. 
Alte comentarii? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, permiteţi-mi, eu 
nu fac comentarii vis-a-vis de expresia dumneavoastră. De unde ştiţi 
dumneavoastră că eu fac confuzie între audit şi corp de control. Cred că ştiu mai 
bine decât dumneavoastră ce înseamnă un audit şi un corp de control. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, dumneavoastră aţi făcut 
referire la audit. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Vă rog frumos să nu jigniţi şi să nu 
transformăm această adunare în cu totul şi cu totul altceva. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu nu am jignit pe nimeni. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Ce parte din regulament vă tot permite 
să comentaţi punctele mele de vedere? 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Aşa cum dumneavoastră aveţi largheţea ca 
în plen să vă spuneţi punctul de vedere aşa şi eu ca şi consilier nu ca preşedinte. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin - Dumneavoastră trebuie să spuneţi legal, 
nu să comentaţi ce spun eu sau să interpretaţi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu pot să spun exact ceea ce consider eu 
legat de punctul respectiv. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Vreţi să spun şi eu exact ce vreau eu 
aici în consiliul ăsta judeţean ? Sau păstrăm o anumită ţinută? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu e – Eu păstrez anumite ţinute. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Păi n-o păstraţi! 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – E punctul dumneavoastră de vedere. Alte 
comentarii? Vă rog! 

Dl consilier Negoescu Vasile – Vis-à-vis de discuţiile purtate până în prezent vreau 
să reamintesc că Legea 215 /2001 scrie foarte clar privitor la consiliul judeţean. 
Consiliul judeţean se înfiinţează pentru coordonarea activităţii consiliilor locale, 
este primul articol când mergem în zona consiliului judeţean. 2. Acest corp de 
control s-a numit înainte Serviciul pentru Coordonarea Consiliilor Locale şi 
funcţiona în cadrul Direcţiei Administraţie Publică până acum 6-7 ani, aveam 6-7 
inspectori care mergeau la comune şi discutau cu secretarii, cu consilierii locali, îi 
îndrumau şi le spuneau cum trebuie să arate o hotărâre de consiliu, o dispoziţie şi 
aşa mai departe şi mai mult decât atât să şi coordoneze activităţile consiililor locale 
pentru care primesc bani din buget. Deci consider că acest corp de control este 
foarte necesar şi trebuie să fie reînfiinţat. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Alte întrebări? 

Dl consilier judetean Tudor Mihail – Domnule consilier, vă rog să mai citiţi o dată 
Legea 215/2001 că aveţi nişte…  

Dl consilier judeţean Negoescu Vasile – Am citit-o şi o am în creier de foarte mulţi 
ani. 
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Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Păi eu cred că o aveţi poate pe aia după vreme 
lui Ceauşescu. Dar acum mai nou nu coordonează consiliul judeţean consiliile 
locale. 

Dl consilier judeţean Negoescu Vasile  - Dacă aţi avea puţin curiozitate să citiţi 
Legea 215/2001 aţi fi de acord, dar probabil că nu prea o înţelegeţi. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulţumesc. Vă supun pentru început 
scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 15. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. Vă supun la vot scoaterea în ordinea 

expunerilor a punctului 4 legat de aprobarea organigramei, statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare ale Direcției Generale pentru 

Evidența Persoanelor Argeș.  Cine este pentru? Mulţumesc. Cine se abtine? Cine 
este împotrivă? Mulţumesc. Cum este? Punctul numărul 3. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Cine se abţine? Cine este  împotrivă? Mulţumesc. Rămâne cum am 
stabilit. În acest format vă supun votul ordinii de zi .Cine este pentru? Mulţumesc. 
Cine se  abtine? Cine votează împotrivă? Mulţumesc.  

 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.05.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

- II – 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 11.06.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
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           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

                                              - III – 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș- Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Comentarii? Vă rog! 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Domnule Preşedinte, n-aş fi vrut să iau 
cuvântul, dar domnul consilier a reuşit să mă stupefieze si anume să spună că 
această direcţie sau compartiment, cum vreţi să îi spuneţi, se va ocupa de 
coordonarea consiliilor locale. 

Dl consilier judeţean Negoescu Vasile – Aşa scrie în lege. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Îmi pare rău că dumneavoastră veniţi cu 
asemenea problemă după atâţia ani de experienţă lucrând în consiliul judeţean, 
într-adevăr cum spuneau colegii dupa 90’, consiliile locale sunt nişte unităţi 
administrative independente care nu sunt coordonate de consiliul judeţean. Cum 
puteţi să spuneţi aşa ceva? 

Dl consilier judeţean Negoescu Vasile – Aşa scrie în Legea 215/2001 domnule 
consilier. Putem citi primul articol când se referă la consiliile judeţene . 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Avem timp suficient de dezbatere. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Unde aţi văzut dumneavoastră? Vreţi să 
coordonăm noi consiliile locale din judeţ? Ce este asta domne? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Coordonarea înseamnă ceva, conducerea 
înseamnă cu totul altceva. 
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Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Nu există nici coordonare, nici 
conducere. Consiliile locale, domnule Preşedinte, sunt independente şi lucrează 
după lege în mod independent. Înseamnă că această structură, dumnevoastră vreţi 
să îi trimiteţi să coordoneze consiliile locale din judeţ? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, au fost dezbătute în 
comisie, nu? Proiectele? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Da, dar dânsul a ridicat o problemă pe 
care  pe mine m-a uluit să zic aşa. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci noi votăm exact proiectul de hotărâre 
dezbătut în absolut toate comisiile. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Nu, dar e bine să-l dezbatem, să ne 
spuneţi dumneavoastră în calitate de Preşedinte. Sunteţi de acord cu afirmaţiile 
domnului consilier? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Coordonarea repet înseamnă ceva, 
conducerea înseamnă cu totul altceva, dar nu are sens pentru că nu este momentul 
şi locul ca să dezbatem acest punct de vedere. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Mie mi se pare că,  sincer o spun şi o fac 
întru-un mod constructiv şi colegial, dacă derapam în direcţia asta, după ce aţi 
făcut cu presa acel regulament prin care i-am scos şi n-au voie să vină la şedinţa 
de comisie, acum vreţi să controlăm prin acest compartiment consiliile locale şi 
salariaţii consiliului judeţean. Nu e în regulă. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, rugămintea să vă uitaţi 
la organizarea şi atribuţiile corpului de control, la acelea ne referim şi fac parte 
din proiect. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Şi nu e bine ca să le discutăm ? 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Ba da! 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  - Pentru că cei care vor primi reproşuri 
veţi fi dumneavoastră, în primul rând veţi primi reproşuri de la primarii acestor 
localităţi, veţi primi reproşuri de la consiile locale. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Unde-i lege, nu-i tocmeală! 
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Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Am o rugăminte la dumneavoastră, citiţi vă rog 
frumos  articolul 101, alin. 1. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian - Spuneţi-o! 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Consiliul judeţean este autoritatea administraţiei 
publice locale constituit la nivel judeţean pentru coordonarea activităţii consiliilor 
comunale şi orăşene privind realizarea serviciilor publice de interes judeţean. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci nu conduce, coordonează. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Iertaţi-mă, dar dumneavoastră luaţi decât 
jumătate de adevăr. La un moment dat am spus acolo, sumele pe care consiliul 
judeţean le alocă consiliilor locale, acelea ce sunt? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Pentru acelea există Curtea de Conturi şi 
Compartimentul de Audit. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Nu, suntem obligaţi prin lege domnule consilier, 
ca să avem justificarea sumelor alocate UAT-urilor. Vă mulţumesc. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi eu vă mulţumesc. Vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva 
împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 12 voturi împotrivă (domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard 
Ştefan, Drăguţoiu Dan, Jinga Valerian, Miuţescu Gheorghe Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius, Tică Manuel, Tudor Mihail şi Vasilescu Victor Gabriel ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 157. 
 

        
 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
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funcționare ale Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?       
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 12 voturi împotrivă (domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima 
Eduard Ştefan, Drăguţoiu Dan, Jinga Valerian, Miuţescu Gheorghe Adrian, 
Nae eugen, Postelnicescu Marius, Tică Manuel, Tudor Mihail şi Vasilescu 
Victor Gabriel  ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 158. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a unor state de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 159. 
 

 
                                                        -  VI - 

 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de baza pentru funcționarii publici și personalul contractual din 

cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș 
începând cu data de 01.07.2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 



 10

           S-a adoptat Hotărârea nr. 160. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (domnul consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 161. 

 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului de Pediatrie Pitești. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 162. 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Pediatrie 

Pitești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 163. 
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-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
            Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 164. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției de medic Șef secție ATI 

din cadrul Spitalului Județean de Urgență Pitești. -  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 165. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea unor anexe ale Monografiei economic-militare a Județului Argeș.Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii?  

Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 166. 
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-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licențelor de traseu și a caietelor de sarcini aferente, pentru 

servicii de transport public județean de persoane prin curse regulate speciale pe 

trasee județene.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
      Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 

cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 167. 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Judeţului 
Argeş.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 

cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 168. 
 
                                                        -  XV - 

 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

închirierea unui spațiu situat în municipiul Câmpulung, aflat în domeniul public al 

Județului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

          Retras de pe ordinea de zi. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unui 
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teren în suprafață totală de 2552 mp, situat în incinta Spitalului Orășenesc ,,Regele 

Carol I” Costești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 169. 
 
 

                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al Judeţului Argeş 
pentru scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 170. 

 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului tehnic, a Detaliilor de execuție și a Devizului general cu 

indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ,,Modernizare DJ 703B 

Morărești-Uda, km 17+753-20+253, L=2,5 km în comuna Uda”.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu,vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 171. 
 

-  XIX - 
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Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Studiului de Fezabilitate, a Devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiții ,,Construire corp de clădire nou la Spitalul 

Județean de Urgență Pitești”.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus:       
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 172. 
 

-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea celei de-a XII-a ediții a Sărbătorilor Argeșului și Muscelului în perioada 
10-18 august 2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 173. 
 

-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea și desfășurarea Festivalului Internațional de Fanfare 2018. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 174. 
 

-  XXII - 
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Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea persoanelor care vor ţine evidența Registrelor Datoriei Publice Locale a 
judeţului Argeş- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Este o măsură recomandată de Curtea de Conturi. Obiecţii? Comentarii? Dacă 
nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? 
Este cineva împotrivă?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 175. 
 
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2018.Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Din start doresc să vă informez că nu este vorba de rectificarea bugetară 
naţională la mijlocul anului aşa cum obişnuit se procedează anual, ci efectiv am 
considerat că anumite sume mici de bani care au rămas în contul consiliului 
judeţean să poată fi folosite având prioritate maximă şi de data aceasta, şcolile, 
grădiniţele, creşele. Am apreciat că la început în perioada vacanţei, că este vremea 
propice construcţiei şi din acest motiv am dispus să fie pe ordinea de zi acest 
proiect. Sumele nu sunt mari, urmează rectificarea naţională şi după care vom 
reveni în consiliu, în plen şi vom rectifica, Doamne ajută, sume considerabile. 
Obiecţii? Comentarii? Poftiţi. 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian – Domnule Preşedinte, cu această repartiţie  
mai mult îi încurcăm, pentru că cu aceste sume nu se poate face mai nimic, văd 
aici marea majoritate au în jur de 500 de milioane lei vechi, sau maxim 1 miliard, 
cu 1 miliard jumătate sunt câteva. Judeţul are nevoie de mult mai mulţi bani, 
rectificarea pe care dumneavoastră spuneţi că o asteptăm în toamnă sau în vară 
sau când va veni după ultimele informaţii care au venit astăzi că avem un deficit 
bugetar de 8 miliarde lei după 5 luni, nu ne încurajează să vedem o rectificare 
nemaipomenită în viitor. Banii din excedentul bugetar pe care noi i-am avut, i-am 
împrumutat Ministerului Muncii şi spuneţi că vor veni, dar nu se ştie când vor 
veni înapoi, acolo puteam să îi folosim. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu nu am spus treaba aceasta niciodată. E 
decizia dumneavoastră, afirmaţia dumneavoastră. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – În orice caz analizând şi noi aceste 
lucrări şi aceste repartiţii vă putem spune că nu putem să ne opunem pentru că noi 
vrem într-adevăr să se dea câţi mai mulţi bani pentru UAT-uri. Din acest punct de 
vedere grupul consilierilor judeţeni liberali vor vota pentru, numai că nu putem fi 
de acord cu aceste sume mici care de fapt justifică ceea ce noi spunem de 1 an de 
zile şi anume că banii se duc şi în alte direcţii, banii pentru investiţii au fost 
complet scoşi din discuţie  şi acestea sunt decât nişte, aşa să dăm praf în ochii 
primarilor şi consiliilor locale ca să spunem că le dăm ceva. Cred că trebuie să ne 
gândim serios în acest sens şi pe acest subiect pentru că nu vom termina nimic în 
4 ani de zile după acest mod de lucru şi înţelegeam să dăm la nişte lucrări care 
într-adevăr pot fi finalizate. Eu nu ştiu dacă finalizăm ceva cu 500 de milioane sau 
cu 1 miliard. Cred că nu se va finaliza nimic. Judeţul Argeş la ora asta este unul 
din  judeţele cu cele mai proaste drumuri din ţară, dacă mergem şi cei care avem 
delegaţii şi putem circula, vedem că până şi Moldova, ce să vorbim de 
Transilvania, stau mult mai bine la ora asta la drumuri judeţene decât Argeşul şi 
putem spune şi am mai spus-o înainte, am ajuns pe locul 2 cu banii cheltuiţi pe 
asistenţa socială pe ţară, e bine, modul ăsta de lucru, de gândire, strategia asta pe 
care dumneavoastră o aveţi, consiliul judeţean care văd că votează într-adevăr la 
foc automat tot ce i se dictează, ne duce către un viitor nemaipomenit. Eu vă 
mulţumesc. Nu fac altceva decât să atrag atenţia că drumul pe care mergem nu e 
bun. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E bună precizarea pentru că asteptăm 
întrebarea, dar n-aţi pus nicio întrebare. Legat de DGASPC nu dăm noi consiliul 
judeţean, sunt programe naţionale, unde-i lege, nu-i tocmeală, bună, proastă şi ştiţi 
bine treaba aceasta, dar o iau ca pe o declaraţie.  

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Dăm şi noi domnule Preşedinte şi ştim 
bine întregul mecanism de falimentare a economiei româneşti, se cunoaşte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu v-am ascultat, rugămintea să mă 
ascultaţi şi dumneavoastră. Noi dăm în spiritul legii, acolo unde este nevoie cum 
legea ne permite. 
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Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Legea cu excedentul a fost de fapt o 
ordonanţă care a fost inventată cam pe lângă lege. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă supăraţi să vă rog să nu mă întrerupeţi? 
Că nici eu nu v-am întrerupt. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Era bine să subliniaţi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc şi nu e hotărâre de consiliul 
judeţean. Numărul 1. Numărul 2. Toate aceste alocări sunt în urma solicitărilor 
fiecărui primar. Numărul 3. Nu cred că am înţeles eu bine, într-adevăr sunt bani 
puţini, nu cred, repet, că am înţeles eu bine că era mai bine  să îi păstram decât să 
nu dăm. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Nu, era bine să păstrăm excedentul şi să 
dăm de acolo, să dăm mai mult exact cât trebuia, nu să fim de acord să ni se ia 
banii pentru alte lucruri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă supăraţi pe mine  dacă mă lăsaţi să-mi 
continui şi eu alocuţiunea? Din excedent nu ai cum, ştiţi bine, că aveţi ştate vechi 
în consiliul judeţean. O iau ca o declaraţie de presă şi cu alte discuţii. Vă propun 
să-l votăm. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius– Eu mă abţin, pentru că am vrut să iau 
cuvântul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Era o întrebare de bun simţ. Anul 
trecut dumneavoastră aţi promis şi s-a făcut ceva referitor la acest program pentru 
vară, alocări de sume de la consiliul judeţean pentru ceea ce înseamnă grupuri 
sanitare, şcoli, grădiniţe şi aşa mai departe în mediul rural, la UAT-uri. Ştim 
foarte bine pentru că aţi avut şi declaraţie de presă şi am şi votat la sfârşitul 
primăverii, începutul verii, iar în toamnă s-a constatat că au fost mai multe unităţi  
şcolare care nu au avut aceste grupuri sanitare puse la punct. Acum insistaţi şi e 
foarte bine şi am văzut şi la comisie că sunt câteva localităţi care primesc bani 
pentru aşa ceva. Rugămintea mea este în septembrie, probabil la sfârşitul lunii 
septembrie, în şedinţa ordinară, o să avem toate grupurile sanitare puse la punct? 
Aşa cum de doi ani investim în ele pentru ca şi noi la comisie,pentru că nu ne 
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lăsaţi să vorbim prea mult în plen, spunem mai multe lucruri şi chiar le notăm în 
procesul verbal de acolo şi astăzi mă aşez doar pe zona aceasta de grupuri sanitare 
pentru tot ce înseamnă grădiniţe şi şcoli dacă vor fi în septembrie puse la punct şi 
scolile vor primi autorizaţie de funcţionare pentru toate localităţile din judeţul 
Argeş. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, domnule lider de grup, 
grupurile sanitare au fost evaluate ca număr după ce s-a mers în teritoriu, fiecare 
comună are o fişă legat de unităţile şcolare, unităţile  de învăţământ, unde 
semnează primarul, directorul de şcoală în aşa fel încât ne-am străduit ca să fie cât 
se poate de obiectiv. Ceea ce spuneţi dumneavoastră că sunt multe, nu este 
adevărat. În urma analizei făcute cu circa două săptămâni înainte de abordarea 
proiectului dispus şi de rectificare cu prioritate evident pe grupurile sanitare, erau 
în jur de 30. Situaţia cât de cât reală, si de ce spun cât de cât, pentru că nimeni nu 
poate să spună din judeţ indiferent de funcţie sau de experienţă, sau de instituţie 
publică situaţia exactă. Dar asta este o cu totul altă discuţie. Vine valoarea din 
teritoriu pe care conducerea consiliului  judetean a făcut-o, repet sub semnătură 
din partea primarilor şi a conducerii unităţilor de învăţământ din UAT-uri, rezultă 
în jur de 30. Prioritatea aşa cum noi ne-am asumat-o împreună, cei care conducem 
consiliul judeţean, a fost sănătatea şi învăţământul, implicit grupurile sanitare. Noi 
la început de mandat am zis că în 4 ani nu mai găsim niciun grup sanitar afară. În 
anul 2018, în toamnă, suntem la jumătatea mandatului. Aş vrea să cred şi îmi 
place să  cred că vom finaliza anticipat în 2 ani. Nu vă pot promite ca în 15 
septembrie 100% vor fi. Asta este şi raţiunea pentru care cu prioritate pe 
rectificarea pentru fiecare UAT, repret prioritatea inseamnă învăţământul. De ce? 
Pentru că este vacanţa de vară. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, puteţi să-mi 
spuneţi, deşi nu mi-aş fi dorit să dau nume de localităţi, dar în comuna Moşoaia, 
chiar dacă şi eu sunt de acolo, dar cetăţenii, mi-au spus şi anul trecut şi anul 
acesta, aţi fost acolo sau aţi trimis acolo corpul de control? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – După ce l-aţi votat astăzi sigur îl voi 
trimite.  

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Sau pe cei care coordonează, să 
vedeţi că e chiar aici în buza Piteştiului, cum arată grupurile sanitare?  Vă dau o 
localitate de aici ca să nu mai continui şi cu altele din judeţ. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier , avem fiecare comună 
cu fişa sa . 

Dl consilier judeţean Miutescu Adrian - Eu nu cred că aţi înfiinţat corpul de 
control ca să verificaţi toaletele. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu a fost afirmaţia mea, este afirmaţia 
liderului dumneavoastră de grup. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Dacă se va merge pe o altă folosinţă a 
planului votat astăzi în plen, poate fi o atribuţie a corpului de control şi merg  mai 
departe cu ideea cum foarte bine spune domnul vicepreşedinte au fost şi cazuri în 
care am dat cu o destinaţie şi s-a întâmplat altă nebunie. Şi dacă mă uit în ogradă, 
s-a cam întâmplat şi în partea dreaptă, persoane importante, nu dau nume. Hai să 
fim raţionali şi repet această mica sumă pe care consiliul judeţean a avut-o, iată că 
si-a pus-o la dispoziţie din asemenea considerente. Alte întrebări? 

Dl consilier judeţean Nae Eugen– Noi nu suntem primari domnule preşedinte, 
chiar dacă suntem în partea dreaptă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, dar nici n-am făcut referire la primari. 
Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva impotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 176. 
 

 

-  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Diverse. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Vă rog! 

Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Domnule Preşedinte am avut o solicitare 
la şedinţa ordinară de luna trecută. Aşteptam să ne spuneţi ce-aţi găsit la Şcoala 
Populară de Arte şi Meserii la acea solicitare pe care am formulat-o cu privire la 
domnul Mazilescu, la cum a fost plătit în ultimul an şi la auditul care s-a executat 
acolo. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este pe ultima sută şi auditul şi toată 
situaţia solicitată. 

Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Alt audit? Era vorba de auditul care s-a 
efectuat şi a lăsat acolo nişte măsuri pe baza cărora doamna directoare a spus că a 
trebuit să-l reangajeze 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, auditul a dat anumite 
recomandări, noi vedem şi vrem să vedem dacă se pun în practică. Şi îmi place să 
cred că se vor pune în practică. Deci le vom găsi. Când avem temele vă dăm 
răspunsul nominal fără niciun fel de problemă, imediat ce vom lua răspunsul de la 
Şcoala Populară de Arte şi Meserii şi de la instituţiile abilitate. 

Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Mai durează mult? Trece vara? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Poftiţi. Vă ascult! 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Domnule Preşedinte, am o intrebare la 
Diverse. Am votat astăzi la punctul 22 proiect de hotărâre privind desemnarea 
persoanelor care vor ţine evidența Registrelor Datoriei Publice Locale a judeţului 
Argeş. Ne aşteptăm ca în perioada următoare să crească datoria publică?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Domnule consilier, nu, este vorba de 
gestionare. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Da, dar ne aşteptăm să crească? Dacă 
reorganizăm treaba aceasta înseamnă că ne aşteptam la ceva. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, nu întâmplător înainte 
de a supune la vot am spus că este un deziderat, o cerinţă, pe care Curtea de 
Conturi, a recomandat-o consiliului judeţean. Dacă aveţi dubii şi faţă de Curtea de 
Conturi, nu este nicio problemă în ceea ce mă priveşte, eu v-am spus-o foarte clar. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cu multă plăcere. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Mai am o întrebare domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă se poate. 
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Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Dacă se poate, vă rog. Aţi afirmat de 3 
ori  şi aţi  repetat că eu personal  vin de la Poliţia Economică. Aş vrea să detaliaţi 
acest subiect aici în faţa colegilor. 

 Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, n-am afirmat de 3 ori, am afirmat o 
singură dată. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu, aţi repetat-o de 2 ori. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, o singură dată şi nici cel puţin n-
am repetat-o, am afirmat-o, cine crede, ca principiu şi nu dau un răspuns direct. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu domnule preşedinte, aţi afirmat că 
eu vin de la Poliţia Economică. Detaliaţi vă rog frumos în faţa colegilor, acum! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am spus eu treaba aceasta ? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin - Da şi au auzit toţi colegii de aici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, eu n-am spus treaba 
aceasta pentru că nici nu ştiu de unde veniţi. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Vă retrageţi afirmaţia? Atunci cereţi-
vă scuze. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu n –am cum să-mi retrag o afirmaţie  pe 
care n-am făcut-o. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Eu vreau să mi se pună la dispoziţie 
înregistrarea audio a acestei şedinţe fiindu-mi necesară în instanţă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog foarte mult. Niciun fel de problemă. 
Eu am făcut referire la Poliţia Economică pentru că în presă săptămâna aceasta şi 
săptămâna trecută a fost un comentariu că un consilier care este la cabinetul 
Preşedintelui, consilierului respectiv i se facilitează să fie în corpul de control. E 
cea mai mare tâmpenie pe care am citit-o şi am auzit-o. Respectivul consilier şi 
sunt mândru să am un consilier ca domnia sa, este pensionat. Iar posturile pe 
organigramă se vor scoate la concurs, deci persoanele care îndeplinesc condiţii şi 
consiliul nu le îndeplineşte, vor fi ocupate. 
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Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, ce să mai dacă 
într-o jumătate de ora vă infirmaţi afirmaţiile, cum să vă mai credem mai departe. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, eu n-am spus niciodată 
că dumneavoastră aţi lucrat la economic sau la nu ştiu. Nici nu ştiu unde aţi lucrat. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Eu pot să dau declaraţii, sunt singurul 
care a fost la Poliţie din sala aceasta? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Alte comentarii? Dacă nu vă doresc o 
după-amiază plăcută. 

    Şedinta s-a încheiat la ora 15.45. 
 
 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Bulf Cornel Cătălin ______________ 


